
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL 
DIA 19 DE JULIOL DE 2002 

 
A la Vila de Montblanc, el dia 19 de juliol de 2002, a les 10 del vespre, es reuneix a la 
Sala de Sessions, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de 
l’Alcalde SR. JOSEP MARIA BORRÀS VIDAL i l’assistència dels Tinents 
d’Alcaldes Srs. JOSEP  ANDREU DOMINGO, GUILLEM JANÉ PUJOL, 
FRANCESC BENET RIBÉ i els Regidors Sra. NÚRIA PELAY BARGALLÓ, SR. 
CARLES CARRERAS OLLÉ, SR. XAVIER MARTÍ ESPLUGAS, SR. XAVIER 
HUGUET NAVARRO, SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, SR. JUAN 
MOLINA DÍAZ,  SRA. MONTSERRAT FARRIOL MOIX, i SR. JOAN 
VENDRELL VILA, excusant la seva assistència el Sr. JOSEP MARIA COMBALIA 
PRATS, i assistits pel Secretari de la Corporació Sr. JOAN ANTON FONT 
MONCLÚS, que certifica. 
 
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària del passat 13 de juny 
 

 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència 
 

 
QUART PUNT: RESOLUCIÓ RECURS DE REPOSICIÓ ED 18 

 
S’aprova per unanimitat el dictamen de la Comissió Informativa d’Acció Municipal, 
adoptant-se el següent acord:  

 
Vist el recurs de reposició presentat pel Sr. PERE LLUÍS DOMÈNECH SANTOS 
contra l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en la seva sessió del passat 12 d’abril, 
d’aprovació definitiva de l’Estudi de Detall número 18. 
 
Atès que el recurs es basa en les següents al·legacions: 
 
1.- Nul·litat de l’acord d’aprovació definitiva de l’Estudi de Detall de las U.A. núm. 18 
de la primera revisió del Pla general d’Ordenació Urbana de Montblanc. 
2.- Impugnació indirecta de l’acord d’aprovació definitiva adoptat per la Comissió 
d’Urbanisme de Tarragona de 10 de desembre de 1997 i 28 de gener de 1998, de la 
primera revisió del Pla general, pel que fa a la delimitació, contingut i gestió prevista de 
la Unitat d’Actuació número 18. 



3.- Incorrecta delimitació de la Unitat d’actuació número 18 pel que fa a la finca de la 
seva propietat, que ha de quedar fora de l’àmbit. 
 
Atès que les al·legacions presentades en el present recurs són una reproducció exacta de 
les presentades en fase d’exposició pública de l’Estudi de Detall. En conseqüència, no 
s’aporta res de nou, i davant la identitat d’al·legacions, correspon una identitat de 
resolució a les mateixes. En conseqüència procedeix la reproducció íntegra dels 
antecedents de fet i de dret que fonamenten la resolució ara recorreguda. 
 
Per tots aquests motius, s’acorda:  
 
Desestimar íntegrament el recurs de reposició presentat pel Sr. PERE LLUÍS 
DOMÈNECH SANTOS contra l’acord adoptat pel Ple de l’Ajuntament en la seva 
sessió del passat 12 d’abril, d’aprovació definitiva de l’Estudi de Detall número 18. 
 
 
CINQUÈ PUNT: APROVACIÓ CONVENI TENNIS 
 
Pren la paraula el Sr. Huguet manifestant que el Club adquireix unes obligacions que no 
eren necessàries, però si hi ha conformitat d’ambdues parts, no s’hi oposarà. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu manifestant la seva confiança amb la gestió efectuada per la 
regidoria.  
 
Intervé el Sr. Benet manifestant que es motiu de celebració que a través d’aquest 
instrument s’abordi una qüestió pendent i que convenia, i que es poden aclarir els dubtes 
que sorgeixin. 
 
Intervé el Sr. Alcalde manifestant que ja era hora que es pensés amb una entitat que es 
pot considerar modèlica, i que cal felicitar la Junta del Club de Tennis per l’esforç fet en 
les inversions i pel conveni que s’aprova. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Vista la proposta de conveni de col·laboració a signar entre l’Ajuntament de Montblanc 
i el Club de Tennis Montblanc, per tal de possibilitar una gestió correcta de les 
instal·lacions esportives de tennis, propietat de l’Ajuntament de Montblanc. 
 
Atès que es considera que el millor instrument per a la gestió de l’esport del tennis, és la 
col·laboració amb una entitat sense ànim de lucre especialitzada amb el mateix, 
s’acorda: 
 
PRIMER: Aprovar el conveni descrit en antecedents, que s’adjunta a aquest acord. 
 
SEGON: Facultar l’Alcalde-President de la Corporació, o regidor en qui delegui, per a 
la seva signatura i execució. 
 
CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L’AJUNTAMENT DE 
MONTBLANC I EL CLUB DE TENNIS MONTBLANC 

 



A Montblanc, el dia   de                  de 2002 
 
Davant meu, JOAN ANTON FONT MONCLÚS, Secretari de l’Ajuntament de 
Montblanc,  C O M P A R E I X E N : 
 
D’una banda, el Sr. JOSEP MARIA BORRÀS I VIDAL, Alcalde President de 
l’Ajuntament de Montblanc, i obrant en nom i representació del mateix, motiu pel qual 
s’ometen les seves dades personals. 
 
I d’una altra banda, el Sr. DIDAC GRANADOS I EXPÓSITO, President de l’entitat 
esportiva sense ànim de lucre “Club de Tennis Montblanc”. Acredita aquesta 
representació mitjançant certificació emesa pel secretari de l’Entitat. 

 
Totes les parts es reconeixen mútuament la capacitat legal necessària per a la signatura 
d’aquest conveni, i  M A N I F E S T E N : 
 
PRIMER: El ple de l’Ajuntament de Montblanc, en la seva sessió de 28 d’abril de 
1981, va adjudicar la concessió de l’explotació de dues pistes de tennis i terrenys 
confrontants, propietat de l’Ajuntament, al Club Tennis Montblanc. La durada prevista 
de la concessió era fins el 31 de desembre de 2006, i entre d’altres, el concessionari 
tenia l’obligació de construir dues pistes més, un fronton, un local, unes oficines i 
ajardinar l’entorn. Aquestes instal·lacions havien de revertir a l’Ajuntament. 
 
SEGON: La Comissió de Govern de l’Ajuntament, en la seva sessió del passat 29 de 
maig va acordar la resolució del contracte de concessió. Aquesta resolució serà efectiva 
en data 31 de desembre, data en la que s’haurà de procedir a la reversió de les obres i 
instal·lacions a l’Ajuntament. 
 
TERCER: Les obres i instal·lacions existents, objecte de reversió a l’Ajuntament són: 3 
pistes, un edifici de local social, vestidors i oficines, graderia, i tancament. Actualment 
s’està construint la 4a. Pista. 
 
QUART: La gestió i pràctica de l’esport del tennis es considera una necessitat 
prioritària pel municipi de Montblanc, tenint en compte el gran nombre de persones 
existents que practiquen aquest esport. En conseqüència és necessari cercar un 
instrument que faciliti la gestió de les instal·lacions destinades a  la pràctica del tennis 
de forma coherent, i prescindint de qualsevol ànim de lucre en l’explotació del servei, ja 
que precisament la seva impossibilitat ha provocat, entre d’altres, la resolució de la 
concessió. En aquest sentit, a partir del proper 1 de gener, l’Ajuntament gaudirà de la 
propietat i possessió de les instal·lacions. Per altra banda el Club de Tennis Montblanc 
té la suficient experiència i coneixement sobre la pràctica d’aquest esport, com per 
possibilitar que es faci càrrec de la gestió de les instal·lacions, i així facilitar la pràctica 
del tennis a tots els usuaris que ho desitgin. 
 
Per tots aquest motius, i posats prèviament d’acord, C O N V E N E N : 

 
PRIMER: El Club de Tennis Montblanc col·laborarà amb l’Ajuntament de Montblanc 
en la gestió de la pràctica de l’esport del tennis a la vila. En concret, el club de tennis 
Montblanc es compromet a : 
 



- Promoure la pràctica del tennis a la població de Montblanc, tant captant nous 
usuaris com organitzant campionats, competicions i campanyes informatives i 
divulgatives. 

- Facilitar la pràctica del tennis a qualsevol interessat que ho sol·liciti, sempre i 
quan aquest respecti les normes d’ús intern de les instal·lacions. 

- Manteniment de les instal·lacions en general, i especialment: 
o Neteja de pistes, grades, i edifici d’oficines i vestidors. 
o Manteniment de l’entorn: jardineria, neteja, petites reparacions 
o Manteniment del mobiliari exterior i del local d’oficines i vestidors: 

enllumenat, bancs, xarxes de tennis, papereres, tanques, ... 
- Prestar atenció i informació als usuaris: 

o Obertura i tancament de les instal·lacions 
o Proposta de regulació i compliment de la normativa i horaris d’ús de les 

instal·lacions. Aquesta haurà de ser aprovada per l’Ajuntament. 
o Assessorar sobre el material i la vestimenta més adient per a la pràctica 

del tennis 
o Organització de festes i activitats socials vinculades al tennis 

- Prestar serveis docents i de competició: 
o Servei d’escola de tennis per a totes les edats amb entrenadors i monitors 

titulats. 
o Possibilitat de tenir llicència federativa i poder competir en campionats 

individuals i per equips representant al CT Montblanc en les categories 
de benjamí, aleví, infantil, cadet, júnior, sènior i veterà. 

o Organització de campionats socials. 
- Prestar els serveis de gestió i organització administrativa i econòmica que pugui 

genera l’activat a prestar pel Club Tennis Montblanc 
 
SEGON: L’Ajuntament de Montblanc concedirà llicència al Club de Tennis Montblanc 
per a un ús especial de les instal·lacions de Tennis objecte d’aquest conveni. A aquest 
efecte, el Club de Tennis redactarà una proposta d’ús de totes les instal·lacions, tant per 
part de socis com de no socis de l’entitat, que hauran de ser compatibles. En relació als 
no socis,  també n’haurà de proposar les condicions d’ús. El club de Tennis també farà 
una proposta  de taxes per l’ús de les seves instal·lacions per part dels no socis. 
Aquestes seran efectives a partir del proper 1 de gener. 
 
Les quantitats ingressades en concepte de taxa s’hauran de liquidar mensualment a 
l’Ajuntament. 
 
TERCER: L’Ajuntament de Montblanc farà una aportació anual de 18.000 € al Club de 
Tennis Montblanc en concepte de subvenció, per ajudar a sufragar les despeses que li 
ocasioni el compliment d’aquest conveni. Aquest import es farà efectiu una meitat el 
mes de juny i l’altre el mes de desembre. Prèviament, el Club de Tennis haurà de 
presentar una memòria amb els justificants oportuns sobre les despeses d’explotació i 
manteniment de les instal·lacions. 
 
QUART: Aquest conveni tindrà una durada de 10 anys, prorrogables automàticament 
excepte denúncia expressa per alguna de les parts, formalitzada amb 6 mesos 
d’antelació. 
 



CINQUÈ: L’aportació anual en concepte de subvenció es podrà modificar per acord 
d’ambdues parts, i en qualsevol cas dependrà de l’oportuna consignació pressupostària 
en cada exercici. 
 
I en prova de conformitat, els compareixents signen aquest conveni al lloc i data 
d’encapçalament, per duplicat exemplar i a un sol efecte, davant meu, el Secretari, que 
en dono fe. 
 
Signat:  
Josep Maria Borràs i Vidal, Alcalde-President     
Didac Granados Expósito, President CTM 
Davant meu, EL SECRETARI, Joan Anton Font Monclús 

 
 
SISÈ PUNT: APROVACIÓ DEFINITIVA EXPEDIENT DE CONTRIBUCIONS 
ESPECIALS DE LES OBRES DE CONVERSIÓ EN ILLA DE VIANANTS DEL 
CARRER MAJOR I CARRER RIBER. 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que s’ha de donar prioritat als veïns. Per tant, votaran en 
contra, tot i que consideri correcte el criteri de repartiment, i en conseqüència estigui 
contra l’al·legació. Com que els veïns majoritàriament no hi estant d’acord, ell tampoc. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu manifestant que aquesta votació ve provocada per una 
al·legació que no comparteix. Ara només es planteja l’execució d’un tram, des del 
Carrer Plebania fins el Portal de Sant Antoni, perquè els veïns hi estan d’acord. Per tant, 
votaran a favor. La seva postura es que es realitzi sempre que hi estigui d’acord la 
majoria de veïns. 
 
Intervé el Sr. Benet manifestant que creu que tenim un deute amb Montblanc, amb 
l’arranjament del Carrer Major,  i amb aquest projecte. Ara tant sols aprovem 
l’ordenança de les contribucions especials per poder efectuar les liquidacions de l’últim  
tram. 
 
Intervé el Sr. Alcalde manifestant que avui no s’aprova res contra els veïns. Només 
s’aprova l’ordenança específica de les contribucions especials, en altre cas no es podria 
tirar endavant el projecte. També manifesta que s’ha aconseguit un 65 % de 
subvencions pel Carrer. 
 
Torna a intervenir el Sr. Huguet manifestant que les contribucions especials afecten a tot 
el Carrer Major i Riber, i que no està clar el finançament del 10 % de l’Ajuntament. 
 
Tot seguit intervé el Sr. Carreras manifestant que les al·legacions presentades afecten a 
les voreres, però es manifesten a favor d’arranjar el carrer. Si no continuem amb la 
tramitació administrativa, perdrem la subvenció. Reunits amb els veïns de l’últim tram, 
la majoria es van mostrar favorables. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per 7 vots a favor dels regidors dels Grups 
Municipals de CiU i ERC, i 5 vots en contra dels Regidors d’ApM, adoptant-se el 
següent acord:  
 



 
Atès que el Ple de l’Ajuntament, en la seva sessió del passat 17 de maig va aprovar 
inicialment la imposició i ordenació de contribucions especials per al finançament de les 
obres de conversió en illa de vianants del carrer Major i Riber. 
 
Atès que exposat al públic mitjançant anunci inserit en el B.O.P. núm. 140, de 17 de 
juny, s’ha presentat una al·legació per part del Sr. Jaume Sigró. 
 
Atès que l’al·legació es fonamenta amb la disconformitat amb el disseny del mòdul de 
repartiment de superfície, pel que fa als immobles amb dues façanes, en les que la 
superfície és la proporcional a longitud de façana, ja que creu que es beneficien les 
“cases bones”, i es perjudiquen les vivendes entremitgeres. 
 
També presenta una al·legació pel que fa a la longitud de façana, que en qualsevol cas 
es tindrà en compte en el moment de practicar les oportunes liquidacions. 
 
Vist l’informe emès per l’arquitecte tècnic municipal, ratificant-se en els criteris de 
repartiment inicials, manifestant que si no es tingués en compte aquest criteri, les 
vivendes amb dues façanes podrien sofrir una doble imposició de contribucions 
especials, pagant dues vegades per tota la superfície. Per tant considera més justa la 
proposta inicial. 
 
Vist l’informe emès pel Secretari de la Corporació, s’acorda: 
 
PRIMER: Aprovar definitivament la imposició  de  contribucions especials  per  al 
 finançament de les obres  de conversió en illa de vianants del Carrer major i Carrer 
Riber, així com la seva ordenança específica reguladora, desestimant l’al·legació 
presentada pels motius exposats. 
 
SEGON: Procedir a la publicació d’aquesta resolució i de les ordenances específiques 
de les contribucions especials en el Butlletí Oficial de la Província. 
 
 
PUNTS D’URGÈNCIA:  
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde, per argumentar i justificar la necessitat d’introduir per 
urgència els següents punts a l’ordre del dia:  
 

- Aprovació resolució de la plataforma cívica per un 12-O en llibertat. 
 
S’aprova la urgència per unanimitat, entrant-se en el coneixement de l’assumpte. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu manifestant que ERC va ser l’únic grup que en el debat de la 
nació no va aprovar la territorialitat d’un illot, coincidint amb la seva tradició 
anticolonialista. No entén ara aprovar una moció i que els respectius partits a Madrid 
votessin amb el P.P. per l’illot del Perejil. 
 
Intervé el Sr. Huguet manifestant que la intervenció del Sr. Josep Andreu no té res a 
veure amb la proposta d’acord. 
 



Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord:  
 
Atès que el 12 d’octubre, diversos promotors venen desenvolupant a Barcelona actes 
d’apologia del nazisme, del feixisme i del racisme. 
 
Atès que els Estats i la Unió Europea han hagut d’emprendre legislacions nacionals o 
comunitàries; com la tipificació de l’apologia del genocidi, fins a la creació, el 1997, de 
l’observatori Europeu de fenòmens racistes i xenòfobs. 
 
Atès que les autoritats locals tenen un paper cabdal a fer, donada la seva proximitat a al 
ciutadania i la seva relació amb el teixit associatiu. 
 
Atès que els 12 d’octubre de passats anys es van produir enfrontaments que van acabar 
amb la detenció de persones que mostraven el seu rebuig al racisme, al feixisme i a la 
intolerància. 
 
Atès que diferents col·lectius socials, sindicats, veïns, etc., molts d’ells aplegats a la 
Plataforma Cívica per un 12 d’octubre en llibertat, han manifestat el seu rebuig a la 
celebració d’aquests actes, ni a Barcelona ni enlloc, s’acorda:  
 
Sol·licitar a la Delegació de Govern que no autoritzi cap manifestació o acte públic 
d’apologia al genocidi, al feixisme, al nazisme i al terrorisme que pogués ésser sol·licitat 
al nostre municipi o en altre del país especialment pel proper 12 d’octubre. 
 
Rebutjar tota declaració o manifestació per parts de grups polítics on es faci apologia 
del racisme, la xenofòbia, el genocidi o la discriminació en contra dels drets humans. 
 
Assolir el compromís de declarar el municipi com espai antifeixista, tot negant la 
utilització dels espais públics per a activitats que inciten a la discriminació social, ètnica 
o cultural, o qualsevol altre tipus.  
 
Ratificar el compromís de defensa dels drets humans i de suport i recolzament a les 
entitats que actuen i lluiten contra el feixisme i la xenofòbia i en defensa de la 
convivència i el diàleg. 
 
Traslladar aquests acords a la Delegació del Govern pel seu coneixement i enviar còpia 
a la Plataforma Cívica per un 12-O en llibertat. 
 
 
SETÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES 
 
Intervé el Sr. Huguet preguntant com va funcionar el Senglar Rock. 
 
Contesta el Sr. Alcalde que tenien 200 invitacions, i comentant tal i com es van repartir. 
Després, se’n van demanar més pels treballadors de la casa. Pel que fa al finançament, 
l’Ajuntament atorga una subvenció de 12.020 €.  
 
Torna a intervenir el Sr. Huguet proposant que tothom de Montblanc pagui el 50 % i no 
hi hagi cap invitació. 
 



Intervé la Sra. Pelay manifestant que s’ha de controlar el mercadeig d’entrades, i 
considera bo el pacte del 50 %. 
 
Intervé el Sr. Huguet preguntant que va passar amb el Centre de Recursos i amb una 
queixa que va fer la persona que se n’encarrega. 
 
Contesta el Sr. Alcalde que part de l’edifici estava desocupat, i s’hi va fer el Campus del 
Senglar Rock. També s’ha ampliat en un mes el termini d’ús per part de l’escola taller. 
El campus va provocar soroll, i la responsable del Centre de Recursos es va queixar al 
Departament d’Ensenyament que va trucar a l’Ajuntament demanant explicacions. 
 
Torna a intervenir el Sr. Huguet preguntant per la veracitat d’uns rumors que s’han 
ocupat terrenys propietat de l’Ajuntament per part d’un bloc de pisos que es fa al Carrer 
Senant. 
 
Contesta el Sr. Carreras que els tècnics municipals ho han anat a mirar i no han 
constatat que s’ocupin terrenys municipals. 
 
El Sr. Huguet pregunta com està la urbanització d’aquest carrer i del C/ Josep Maria 
Poblet.  
 
El Sr. Carreras contesta que el C/ Josep Maria Poblet està inclòs en el PUOISC de l’any 
2003, i el Carrer Senant s’executarà simultàniament a les obres, i pel contractista. 
 
El Sr. Huguet pregunta pel P.P. 4. Contesta el Sr. Alcalde que s’està pendent d’executar 
aviat. 
 
El Sr. Huguet pregunta si s’ha pagat una multa d’1,4 milions. Contesta el Sr. Jané que ja 
es mirarà. 
 
Torna a intervenir el Sr. Huguet manifestant que fa temps es va fer un compromís per 
regular les edificacions en sòl no urbanitzable, preguntant si s’ha fet alguna cosa. 
Contesta el Sr. Josep Andreu que no s’ha fet res, i que creu que amb la nova llei el 
problema ja està resolt. 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a tres quarts de dotze del 
vespre, i per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present 
acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb el Secretari, que certifica. 
 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de  4 folis números                a 
                  , ambdós inclosos. 
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